
Geachte leden van de commissie Ontwikkeling, geachte 
wethouder, 
 
Sinds 2012 is de gemeente Haarlem voornemens de oude 
watermeterfabriek te verkopen. (Raadsstuk 2012/239210.) 
In 2016 hebben wij (mijn vriend en ik) bij de gemeente 
aangegeven interesse te hebben om dit pand te willen kopen. 
 
Altijd hebben wij een eigen lunchroom en bakkerij willen 
beginnen. De oude Watermeterfabriek lijkt ons hiervoor een 
unieke locatie. Daarnaast willen wij hier dagelijks vers brood 
gaan bakken in onze eigen bakkerij. Het idee is ook om boven 
de onderneming te gaan wonen. 
 
Het idee is om de historische waarde van het pand te behouden 
en dit ook zoveel mogelijk terug te laten komen. We willen 
zoveel mogelijk samen werken met ondernemers uit de 
omgeving, zoals bijvoorbeeld Vrij Waterland, met eerlijke 
producten waar de herkomst van bekend is.  
 
Het beeld dat wij hebben sluit goed aan bij het raadsstuk van 
2012. 
 
Wij zijn van mening dat bij deze unieke locatie daghoreca prima 
voldoet, en dat deze nevenactiviteiten (welke niet behoren tot 
lichte vorm van horeca) tenietdoen aan de historische waarde 
van deze locatie. 
 
Om de cultuurhistorische waarde te kunnen waarborgen van de 
locatie vinden we het belangrijk dat bij de verkoop van het 
pand wordt gekeken naar het plan van de ondernemer en niet 
zozeer naar de hoogste bieder. 
 
Zelf wonen wij nu op de Engelandlaan, op nog geen 500 meter 
afstand van de locatie. Door er een drukke hotspot van te 
maken, welke ook in de avond open zal zijn, zijn wij bang dat 
wij ook bij onze flats dat wij hinder gaan ondervinden in het 
woon-/ leefklimaat. 
 


